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Referat – Bestyrelsesmøde den 24. oktober 2023 
Sted: Reginehøjvej 35, 4. th. 
Deltagere: Ulla Holm, Birgit Nielsen, B. Eller, Steen Jensen og Martin Christensen 
Afbud: Anita Frost 
Referent: Martin  
 
Dagsorden: 

1. Referat fra sidste møde 
2. Siden sidst/samt opfølgning 
3. Foreliggende sager 
4. Økonomi 
5. Næste møde 
6. Eventuelt 

 
Ad. 1 
Godkendt uden bemærkninger. 
 
Ad. 2 & 3 

• Ingen henvendelser siden sidst. 
• Præmieudvalget samles endnu en gang til udvælgelse af præmiehaver. HF/Frydenlund 

indleder gerne et samarbejde med vores haveforening om udvælgelse af præmiehaver 
fremover. Bestyrelsen udarbejder et forslag til den kommende generalforsamling om 
fremtidige kriterier for præmieudvalg, udvælgelse af haver og tildeling af præmier. 
Herunder hvorvidt vi skal indlede et sådant samarbejde, eller tilslutte os Aarhus Kredsens 
udvælgelse og tildeling af præmier. 

• Renoveringen af faciliteterne i Fælleshaven fortsættes som aftalt. Toilet er etableret og 
fliser anlagt som aftalt. Der er opsat spritdispenser på toilettet. Håndvask og urinal er ikke 
opsat og Steen og Martin er ansvarlige for afslutningen af projektet. Efter sæsonafslutning 
anvender vi den overskydende muldjord i haven til at udjævne græsplænen. Steen og 
Martin indkøber efter eget skøn de redskaber de mener bør være i Fælleshaven og 
frostsikrer toilet og vandledning. Soklen til den nye flagstang skal monteres inden ny 
sæsonstart. 

• Dispensationsansøgning til Aarhus Kommune vedrørende hækkehøjde med mere er endnu 
ikke besvaret. Ulla forfølger fortsat sagen. 

• Der er fortsat uklarheder i forhold til indberetning vedrørende kloakering til Aarhus 
Kommune. Ulla går videre med sagen og vi tager næste gang stilling til og det er noget vi 
som forening skal gå videre med, eller om det ligger hos de enkelte havelejere. 

• Arrangementet med havekonsulenten den 27. september forløb tilfredsstillende. 
• Have 40 er solgt og have 52 vurderet og sat til salg. Der er fortsat ikke fastsat dato for de 2 

planlagte syn af til- og nybygninger er blevet aflyst. 
• Forud for sidste bestyrelsesmøde var der blevet udtrykt utilfredshed med at andre end 

havelejere og gæster i haverne anvender vores parkeringspladser, især den nærmest 
Skovvangsvej. Bestyrelsen besluttede at opsætte skilte, hvoraf det fremgår at det er private 
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parkeringspladser. Steen og Martin har på dette møde påtaget sig ansvaret for fremstilling 
og opsætningen. 

• Vi afholder som tidligere besluttet afslutning/standerstrygning søndag den 5. november, 
hvor Ulla byder velkommen og Anita står for præmieuddelingen (husk at informere 
præmiemodtagerne og købe gavekort). Den grønne container vil være åbent i tidsrummet 
1100 til 1500 og der vil være pølser og drikkevarer til de fremmødte fra klokken 1200 i 
Fælleshaven. Martin opstiller telt og Steen og Keld (have 26) er grillmestre og indvier den 
nyindkøbte gasgrill. Ulla udsender invitation til arrangementet og der er tilmelding til 
Steen, så vi undgår madspild. Der lukkes for vandet umiddelbart efter arrangementet. 
Birgit undersøger datoerne for sidste tømning af affaldscontainerne, så vi kan få dem kørt i 
depot i Fælleshaven efterfølgende. 

• Sidste tømning af den grønne container bliver ultimo november, eller når containeren 
eventuelt er fyldt inden da. Havelejere kan henvende sig til en fra bestyrelsen efter 
sæsonafslutning, såfremt vedkommende gerne vil af med haveaffald. 

• Steen og Martin undersøger muligheden for at låne lokaler til afholdelse af 
generalforsamling lørdag den 16. marts 2024 fra klokken 1000. Subsidiært lørdag den 9. 
marts. 

• Fælleshækken mellem cykelsti og haver klippes helt ned i løbet af vinteren, efter anbefaling 
fra havekonsulenten den 27/9. Steen og Martin er ansvarlig for opgaven. 

• Det er fortsat uafklaret hvad vi gør ved de mange vandbrønde med gennemtærede 
lukkegreb. Steen og Martin undersøger muligheden for at udskifte grebene og kommer 
med en indstilling til et af de kommende bestyrelsesmøder. 

• Foreningens havetraktor skal have et eftersyn inden næste sæsonstart, hvilket Steen og 
Martin klarer sammen med pladsmanden. Efterfølgende skal stierne harves. 

• Vi har endnu ikke hørt fra Clausen vedrørende tilbud om snerydning. Ulla rykker for svar. 
 
Ad. 4 
Kort orientering fra kassereren om at budgettet fortsat følges på bedste vis. 
Bestyrelsen tog orienteringen og det fremsendte driftsregnskab til efterretning uden 
bemærkninger. 
Det blev dog drøftet om vi skulle ændre den på mødet den 24/8 vedtagne indstilling til 
generalforsamlingen i 2024 om at undlade opkrævning af kloakbidraget for andet halvår 2024 og i 
stedet indstille til at beløbet henlægges til den påtrængte renovering af vandbrøndene. En 
beslutning blev ikke truffet på dette møde. 
 
Ad. 5  
Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Steen, Reginehøjvej 5, 5. tv., tirsdag den 14. november fra 
klokken 1000. 
På dette og de efterfølgende bestyrelsesmøder forventer vi at behandle følgende emner: 

• Evaluering af denne sæson 
• Gennemgang af forsikringer 
• Gennemgang af vedtægter 
• Forberedelse af generalforsamling 
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Ad. 6 
Intet at bemærke. 


